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Protokół  z Protokół  z Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej 

z dnia 9 kwietnia   2019 r. z dnia 9 kwietnia   2019 r. 

 Prowadzący obrady: Przewodnicząca Komisji  - Patycja Juszczyk 

 Porządek Komisji zgodny z planem pracy 

1. Ocena  realizacji  prowadzonej  w  mieście  „Akcja  Zima”  za  sezon  2018/2019  wraz  

z  oceną  stanu  technicznego  nawierzchni  dróg  gminnych  i  powiatowych  

i przedstawienia szczegółowego planu remontów na rok 2019 ( w tym planowane wspólnie

inwestycje drogowe z Powiatem) 

2 Plan rozbudowy sieci dróg na  terenie Miasta Czeladź w latach 2019 – 2023 

3 Opiniowanie materiałów Sesyjnych Rady Miejskiej w Czeladzi 

4 Sprawy różne 

 Czas trwania posiedzenia  od 15.15  –  17.30 

 Frekwencja Radnych: zgodnie z lista obecności Obecnych   9 z 9

 Burmistrz Miasta – Zbigniew Szaleniec 

 Zastępca Burmistrza Elżbieta Dmitruk 

 Projektant 

 Ilona Mrozowska – MZGK 

 Przedstawiciel Powiatowego Zarządu Dróg Krzysztof Błach 

 Naczelnicy : Małgorzata Skiba, Anna Młodecka 

Przebieg obrad: 

Przewodnicząca  Patrycja  Juszczyk –  wita  wszystkich  na  posiedzeniu  komisji,  odczytanie

tematów posiedzenia. 

Ad.  1 Ocena  realizacji  prowadzonej  w  mieście  „Akcja  Zima”  za  sezon  2018/2019  wraz  

z  oceną  stanu  technicznego  nawierzchni  dróg  gminnych  i  powiatowych  

i  przedstawienia  szczegółowego  planu  remontów  na  rok  2019  (  w  tym  planowane  wspólnie

inwestycje drogowe z Powiatem) 

Ilona Mrozowska – MZGK zarządza 59 km dróg gminnych ,  zarządza terenami przy drogach

chodnikami,  ciągiem pieszych, schodami,  kładkami i parkingami. Zużyliśmy 440 ton soli,  oraz

150 ton piasku. Mamy sprzęt piaskarki, zamiatarki, odśnieżarki ręczne . W akcji zima używaliśmy

dwóch samochodów. W tym roku akcja zima przebiegła sprawnie nie było uwag mieszkańców bez
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niespodzianek.   W wyniku  wiosennego  objazdu  miasta  stanu  dróg  gminnych  ustalono  ubytki

następujących drogach:   3 ci  szyb, Batorego, Kilińskiego,  Krótka,  Niepodległości,  Orzeszkowa,

Przełajska,  Reja,  Rolnicza,  Saturnowska,  Siemianowicka,  Słoneczna,  Spacerowa,  Sportowa,

Strzelecka, Zielona. Drogi gruntowe: Chmielna, Harcerska Niwa Pusta, Staropogońska, Stawowa . 

Aktualnie trwają prace nad naprawą ubytków w ramach sił własnych. 

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk  – proszę pana z powiatowego zarządu dróg o zabranie głosu. 

Krzysztof Błach -  u nas sezon zimowy  kończy się 15 kwietnia , na 22 km powiatowych dróg 

w okresie stycznia wystąpiły duże opady śniegu temperatura była  poniżej zera drogi powiatowe 

w czeladzi są obsługiwane przez firmę Alba wyłonioną w przetargu. Były interwencje wtedy,  kiedy

były opady śniegu staraliśmy się wykonywać zgłoszenia na  bieżąco , ale dwie  piaskarki nie mogły

być w  dwóch  miejscach na raz,  utrudnienia chwilowe były . Nawierzchnie uległy zniszczeniu

 i  pojawiły się liczne ubytki.  Uzupełnialiśmy w sposób tymczasowy niestety wiedzieliśmy, że te

ubytki  pojawią  się  znowu.  Docelowy  remont  obecnie  wykonujemy  firma  z  Olkusza  metodą

natryskową. Będzie  utrzymaniowe odtworzenia oznakowania poziomego , pionowego czyszczenie

kratek  ściekowych  pielęgnacja  zieleni,  usuwanie  niebezpiecznych  drzew  przy  drogach

powiatowych  oraz   szereg  różnych  prac  porządkowych.  Inwestycje  planowane  to  wspólna

inwestycja w postaci przebudowy drogi Katowickiej do ul. Dehnelów. Brakuje tam  prawidłowego

odwodnienia co wpływa na jej trwałość. Po przygotowaniu tego projektu musi być on  uzgodniony

ze wszystkimi instytucjami ,  to uda nam się w następnych latach wykonać remont tej drogi, żeby

wyglądała lepiej niż obecnie. 

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – stan dróg  powiatowych budzi wiele kontrowersji wśród

mieszkańców 

Zofia Bazańska –  jeśli chodzi o porę zimową to  był problem z autobusami na ul. Legionów było

ślisko,  autobusy  nie  były  w  stanie  ruszyć.  Jeśli  chodzi  o  metodę  natryskową  to  odbijało  się  

i uderzało w samochody.  

Irena Owczarz – sprawa ul. Dehnelów to jedna z ważniejszych ulic w mieście, chodzi mi o zieleń

przy drogach takie duże krzaki łopianu mieszkańców nie  obchodzi, że to droga powiatowa i proszę

nas zrozumieć, czy nie można tego wykarczować i zasadzić trawę. Kilka razy to miasto kosiło bo

tak strasznie to wygląda. 

Ewa Fronczek – nie mamy pretensji mówimy głosem mieszkańców, proszę przekazać dalej 

ul.  Grodzicka,  aby też była wizytówką miasta,  dzisiaj  przy budynku 57 w kierunku rynku jest

najbardziej zapiaszczona, wiem  tam jest problem bo stoją samochody, ale myślę, że można by było

rozwiesić kartki, ze będzie sprzątanie i mieszkańcy by odstawili auta. Ostatnio również zgłaszałam
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pas  zieleni  od  wiaduktu  do  ul.  Grodzieckiej  –  nie  jest  to  estetycznie  zrobione.   Proszę  się

zastanowić  przy  ul.   11  listopada  jest  takie  niebezpieczne  przejście,  mieszkańcy  prosili  

o   oznakowanie  pulsującym światłem ,  lub  elektroniczne  przejście.  Tam przechodzą  dzieci  do

szkoły,  a  naprawdę jest  to  niebezpieczne.   Kolejna  sprawa  w kwietniu  będzie  objazd  dróg w

Czeladzi ponownie zwracam się z prośbą chodź już dwa razy dostała odpowiedź odmowną -  ul

Szkolna, gdzie chodzi najwięcej dzieci  samochody tam rozwijają taką prędkość, proszę o progi

zwalniające przed pasami. 

Wojciech Maćkowski – Nowopogońska w stronę sosnowca 100 m do ronda i  100 metrów od

ronda  na ul. Wiejskiej nawierzchnia najgorsze miejsce może jest szansa na  kompleksowy remont. 

Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec  – my będziemy w przyszłym roku  przygotowywać się do

budowania  centrum  przesiadkowego  na  ul.  Katowickiej  na  skrzyżowaniu   Dehnelów.   I  tam

faktycznie  jest   ten  problem   odwodnienia,  i  on  jest  bardzo  pilny  do  załatwienia  nawet

fragmentarycznie w momencie, kiedy tą inwestycję będziemy robić. Bardzo proszę o  rozważenie

jakie są możliwości uchwycenia na jakim odcinku , gdzie będziemy budować tą inwestycję,  żeby

tam potem nie kopać tej ulicy i proszę to  uwzględnić w tym roku. Proszę nasze służby , żeby się

dogadać  z powiatem o tych dwóch newralgicznych punktach  Dehnelów i Borowa, żeby w tych

miejscach zawsze pojawiała  się piaskarka i  żeby autobusy nie stały.   Mam nadzieję,  że powiat

zrealizuje  ze  dwie,  trzy  drogi,  które  wymagają  natychmiastowych  działań.   Potrzeb  jest  dużo

jesteśmy świadomi sytuacji powiatu, ale chociaż te kluczowe ulice proszę zaplanować w planie

remontów. Złożyliśmy deklaracje, że będziemy chcieli sfinansować kilka remontów odciążymy od

finansowania tych projektów powiat. Deklarujemy chęć dołożenia swoich finansów. 

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – dziękuję proszę pana kierownika o kilka słów. 

Krzysztof Błach – akcja zima i jeśli chodzi o  śliskość były takie momenty, że sytuacja na drodze

była niedobra, można pomóc sobie wzajemnie. Metoda natryskowa jest uciążliwa, ale  mam 200 tys

zł na wykonanie 320 km dróg musiałbym mieć 1,5 mln zł  przepraszam za to że robimy takim

półśrodkiem, utrzymanie zieleni traw wykonujemy to we własnym zakresie , koszenie ręczne mamy

dwie kosiarki wykonujemy sporadycznie 320 km dróg  nie jesteśmy w stanie wszędzie wykonać

koszenia. MZGK na te interwencje reaguje i tam, gdzie nasz teren nam pomaga . Postaram się to

mieć na uwadze. Grodziecka jest tam taki problem, że tam jest przebudowa , jeździ zamiatarka, ale

on  ta  ziemia  jest  ciągle   rozwożona  przez  samochody  z  budowy.  Tych  robot  na  drogach

powiatowych jest bardzo dużo , awarii na drogach tez jest bardzo dużo środków jest bardzo mało,

ul. 11 listopada z ul Grodziecką komisja będzie miała trudno ocenić, czy budowanie dodatkowych

świateł ,  jeśli zacznie się ruch normalny i uporządkowane zostanie parkowanie samochodów to
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wtedy bezpieczeństwo  będzie  miało  możliwość  oceny.  To oceni  komisja.  Skrzyżowanie  ronda

piaski nawierzchnia – budowane ok 20 lat temu nawierzchnia powinna być naszym obowiązkiem to

wynika z braki odpowiedniego finansowania , w tym przypadku ma pan racje w tym budżecie nie

mamy środków na  frezowanie  tych  odcinków i  położenie  nowej  nawierzchni.  Odwodnienie  ul

Katowickiej będziemy uzgadniać z projektantem ścieżki rowerowej i centrum przesiadkowego mam

nadzieje, że  uda się to skorygować. Przepraszam, że na drogach powiatowych w Czeladzi , jest tak

źle teraz samorządy mocno włączają  się w pomoc przy remontach. 

Ad. 2  Plan rozbudowy sieci dróg na  terenie Miasta Czeladź w latach 2019 – 2023 

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – dziękujemy bardzo panu za obecność , kolejny punkt , czy

są pytania ? 

Brak pytań 

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – kolejny punkt proszę pana projektanta o wprowadzenie 

Ad. 3 Opiniowanie materiałów Sesyjnych Rady Miejskiej w Czeladzi 

Projekt Nr DU 46
w sprawie:  uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź dla terenu 

w rejonie ulic: Będzińskiej, Staszica, 1 Maja, Katowickiej, Borowej, drogi KDG oznaczonej w studium

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź, nasypu kolejowego

 Wojciech Tomczyk omawia projekt uchwały (prezentacja) 

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 7 
Głosów „PrzeciwPrzeciw” – 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  0
Obecnych na posiedzeniu – 7 ( głosowanie bez dwóch radnych) 

Projekt Nr DU 47
w sprawie:  wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa na rzecz Gminy Czeladź prawa
własności  nieruchomości  oznaczonej  jako  działka  nr  64/29  arkusz  mapy  39  stanowiącej  ul.  Węglową  
w Czeladzi
Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 7
Głosów „PrzeciwPrzeciw” – 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  0
Obecnych na posiedzeniu – 7

 

Projekt Nr DU 48
w  sprawie:  wyrażenia  zgody  na  oddanie  w  dzierżawę,  dotychczasowemu  dzierżawcy,  nieruchomości

stanowiącej  część działki  nr 227/7 arkusz mapy nr 13 o powierzchni 16m2, położonej przy ul.  Bocznej  
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w Czeladzi, na podstawie kolejnej umowy zawieranej po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, której

przedmiotem jest ta sama nieruchomość.

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 7
Głosów „PrzeciwPrzeciw” – 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  0
Obecnych na posiedzeniu – 7

Projekt Nr DU 49 
w  sprawie: wyrażenia  zgody  na  oddanie  w  dzierżawę,  dotychczasowemu  dzierżawcy,  nieruchomości

stanowiącej  część działki  nr 227/7 arkusz mapy nr 13 o powierzchni 16m2, położonej przy ul.  Bocznej  

w Czeladzi, na podstawie kolejnej umowy zawieranej po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, której

przedmiotem jest ta sama nieruchomość.

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 7
Głosów „PrzeciwPrzeciw” – 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  0
Obecnych na posiedzeniu – 7

Projekt Nr DU 50 
w sprawie: zbycia niezabudowanej  nieruchomości gruntowej oznaczonej numerem  działki 189/10 arkusz
mapy 4 o powierzchni 0,0385 ha  położonej przy ul. Wojkowickiej w Czeladzi.
Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 7
Głosów „PrzeciwPrzeciw” – 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  0
Obecnych na posiedzeniu – 7

Projekt Nr DU 51
w sprawie: zbycia  zabudowanych  nieruchomości  gruntowych  oznaczonych  numerami  działek  189/12  i

190/1 arkusz mapy 4 o łącznej powierzchni 0,3360 ha oraz niezabudowanych nieruchomości gruntowych

oznaczonych numerami działek 187, 79/9, 79/16, 189/8, 188, 79/19, 190/11 i 189/9 arkusz mapy 4 o łącznej

powierzchni 0,1405 ha położonych przy ul. Wojkowickiej w Czeladzi.

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 7
Głosów „PrzeciwPrzeciw” – 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  0
Obecnych na posiedzeniu – 7 

Projekt Nr DU 52 
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w  sprawie: wyrażenia  zgody  na  oddanie  w  dzierżawę,  dotychczasowemu  dzierżawcy,  nieruchomości

stanowiącej część działki nr 148/2 arkusz mapy nr 43 o powierzchni 216m2, położonej przy ul. Szybikowej w

Czeladzi, na podstawie kolejnej umowy zawieranej po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, której

przedmiotem jest ta sama nieruchomość.

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 7
Głosów „PrzeciwPrzeciw” – 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  0
Obecnych na posiedzeniu – 7

Projekt Nr DU 53
w  sprawie: wyrażenia  zgody  na  oddanie  w   dzierżawę,  dotychczasowemu  dzierżawcy,  nieruchomości

stanowiącej część działki nr 146/2 arkusz mapy nr 43 o powierzchni 200m2, położonej przy ul. Szybikowej 

w Czeladzi, na podstawie kolejnej umowy zawieranej po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, której

przedmiotem jest ta sama nieruchomość.

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 7
Głosów „PrzeciwPrzeciw” – 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  0
Obecnych na posiedzeniu – 7 

Projekt Nr DU 54
w sprawie:  nadania nazwy „Skwer im. Czesława Słani” skwerowi położonemu przy ul.  Krótkiej  

w Czeladzi

Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec to uhonorowanie pana Czesława Słani , był  mieszkańcem

Czeladzi w ten sposób chcemy go wyróżnić.  

Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 7
Głosów „PrzeciwPrzeciw” – 0
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” -  0
Obecnych na posiedzeniu –7

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – dziękuję  kolejny punkt 

Ad. 4. Sprawy bieżące – brak 

Przewodnicząca  Patrycja  Juszczyk -  po  wyczerpaniu  porządku  obrad  dziękuję  i  zamykam

posiedzenie komisji 
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Przewodnicząca Komisji Przewodnicząca Komisji 
       Rozwoju i Polityki Przestrzennej       Rozwoju i Polityki Przestrzennej

       Patrycja Juszczyk        Patrycja Juszczyk 

W  załączeniu:

Lista Obecności 

Protokół napisano dnia  …………….

Protokolant: Joanna Kwarciana

Protokół umieszczono w BIP 

7/7


